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Skupština KS

Predsjedavajuća Skupštine KS

PITANJE

Poslanik: MARIO VUKASOVIĆ

Pitanje upućeno : Ministarstvo privrede KS, Turistička zajednica KS

Pregledom dnevnog reda sa 100. sjednice Vlade KS vidimo da se pod tačkom br. 11 nalazi Prijedlog 
ugovora o sufinansiranju projekta uređenja javnih površina u Kantonu Sarajevo sa Udruženjem za 
razvoj sporta „Jesi li za basket?".
lako u potpunosti podržavam rad Udruženja „Jesi li za basket?" smatram da novac koji se prikuplja od 
turističkih taksi ne treba biti usmjeren za renoviranje košarkaških igrališta jer ne smatram da se radi o 
ulaganju od značaja za turizam u KS, ali se slažem da KS iz drugih izvora finansira ovaj projekat.
S obzirom da do sada nismo upoznati, molim vas da mi dostavite detaljne podatke o iznosu do sada 
prikupljenog novca, kao i detaljan izvještaj o načinu utroška sredstava do sada, kao i kome i koji iznosi 
su uplaćeni od osnivanja pa do danas.
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